照明灯具、固定是灯具、LED面板灯上亚马逊要办理测试报告UL 1598

产品名称	照明灯具、固定是灯具、LED面板灯上亚马逊要 办理测试报告UL 1598
公司名称	深圳澳慷检测技术服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	深圳市龙岗区龙岗街道南联社区碧新路2157-1号 301
联系电话	19918343470 13532212543

产品详情

业余电影灯;

照明灯具、固定是灯具、LED面板灯上亚马逊要办理测试报告UL 1598

本标准适用于根据加拿大电气规范部分(CEC)、CSA C22.1、美国国家电气规范(NEC)、ANSI/NFPA 70和墨西哥国家电气规范NOM-001-SEDE, 在非危险场所使用的灯具, 以及拟安装在导体之间标称600

V或以下的分支电路上的灯具。 1.2本标准不适用于其他标准涵盖的灯具。本标准未涵盖的灯具包括:

水族馆灯; 机柜灯; 装饰灯串; 加热用组合风扇/红外线灯; 电子标志; 出口标志;

游泳池固定装置接线盒;

灯适配器;

```
美国的低空道路标记和照明系统;
低压景观照明如下:
对于拟在加拿大安装的产品,额定电压为30V或以下的景观照明系统;和
对于拟安装在墨西哥的产品,低压景观照明设备的标称电压为24V或以下。
对于拟在美国安装的产品,标称电压不超过15V的低压景观照明设备;
休闲车用低压照明灯具;
低压船用照明;
危险场所灯具;
美国休闲车灯具;
海上导航灯;
船用固定装置;
便携式电子显示器;
便携式手提灯;
便携式灯具;
便携式日光灯/加热灯;
自镇流灯和灯适配器;
舞台和演播室灯具;
潜水灯具;
游泳池灯具;
临时照明串;
治疗灯;
轨道照明系统;
加拿大橱柜下的灯和美国橱柜下连接的灯;和
应急照明装置设备。
```

UL 1598

This Standard applies to luminaires for use in non-hazardous locations and that are intended for installation on branch circuits of 600 V nominal or less between conductors in accordance with the Canadian Electrical Code, Part I (CEC), CSA C22.1, with the U.S. National Electrical Code (NEC), ANSI/NFPA 70, and with the Mexican National Electrical Code, NOM-001 -SEDE.

Electrical Code, NOM-001 -SEDE.
1 .2 This Standard does not apply to luminaires covered by other standards. The luminaries not covered by this Standard include:
Amateur Movie Lights;
Aquarium Lights;
Cabinet Lights;
Decorative Lighting Strings;
Combination Fan/IR Lamps Used for Heating;
Electric Signs;
Exit Signs;
Junction Boxes for Swimming Pool Fixtures;
Lamp Adapters;
Low-Level Path Marking and Lighting Systems in the United States;
Low-Voltage Landscape Lighting as follows:
For products intended for installation in Canada, landscape lighting systems that are 30V nominal or less; and
For products intended for installation in Mexico, low-voltage landscape lighting devices that are 24V nominal or less.
For products intended for installation in the United States, low-voltage landscape lighting devices that are of 15V nominal or less;
Low Voltage Lighting Fixtures for Use in Recreational Vehicles;
Low Voltage Marine Lighting;
Luminaires for Hazardous Locations;
Luminaires for Recreational Vehicles in the United States;
Marine Navigational Lights;
Marine-Type Fixtures;
Portable Electric Displays;

Portable Hand Lamps;	
Portable Luminaires;	
Portable Sun/Heat Lamps;	
Self-Ballasted Lamps and Lamp Adapters;	
Stage and Studio Luminaires;	
Submersible Luminaires;	
Swimming Pools Luminaires;	
Temporary Lighting Strings;	
Therapeutic Lamps;	
Track Lighting Systems;	
Under-cabinet Lights in Canada and Cord-connected Under-cabinet Lights in the United States; and	
Unit Equipment for Emergency Lighting.	

测试报告申请流程